

Date: 07th of January 2024

التاريخ: 07 يناير 2024م

Disclosure

إفصاح

Commencement of commercial operations for
Sohar International Bank's branch in Riyadh –
The Kingdom of Saudi Arabia

بدء عمليات التشغيل التجاري لفرع بنك صحار الدولي بالرياض -
المملكة العربية السعودية

Further to the disclosures made on 11th July 2021, 8th of November 2021, the 15th of October 2023, and the 23rd of October 2023, Sohar International Bank S.A.O.G ("Sohar International") would like to announce that its branch in Riyadh – the Kingdom of Saudi Arabia commenced commercial operations today, the 7th of January 2024.

بالإشارة إلى الإفصاحات الصادرة بتاريخ 11 يوليو 2021م، 8 نوفمبر 2021م، 15 أكتوبر 2023م و 23 أكتوبر 2023م، يود بنك صحار الدولي ش.م.ع.ع ("صحار الدولي") أن فرعه بمدينة الرياض - المملكة العربية السعودية قد بدء عمليات التشغيل التجاري اعتباراً من اليوم الموافق السابع من يناير 2024م.

Sohar International would like to express its sincere appreciation to the regulatory authorities in both Saudi Arabia and the Sultanate of Oman for their support and guidance.

يود صحار الدولي أن يعبر عن فائق تقديره للجهات الرقابية والتشريعية في كل من المملكة العربية السعودية وسلطنة عمان على دعمهم وتوجيهاتهم.

Ahmed Al Musalmi
Chief Executive Officer

أحمد المسلمي
الرئيس التنفيذي

